
Interpellation till Gunnar Crona – Ordförande Värnamo Energi. 

 

Värnamo Energi AB och fullmäktige beslutade under hösten 2019 att bilda ett dotterbolag för att 
utveckla TV-verksamheten. Fullmäktiges beslut daterat den 31 oktober 2019 anger att inga 
resurser skulle föras över till det nya bolaget. SD motsatte beslutet att bilda ett dotterbolag på 
grund av den starka sekretessen som omgav ärendet samt överklagade detta till 
Förvaltningsrätten. 

Informationen som Värnamo Energi delgav KS 2020-12-09 Står följande: 
Viktiga förutsättningar var att behålla ett starkt lokalt varumärke, att ingen personal eller andra 
fysiska tillgångar förs över till dotterbolaget samt att det finns en möjlighet till exit. 

Sedan dess har Värnamo Energi AB blivit delägare i Operatörsklustret Media AB. Finnveden 
Media AB har bildats på Värnamo Energis adress och Värnamo Energis tv-kundsavtal har förts 
över till Finnveden Media AB, innan Finnveden Media AB överläts till Operatörsklustret Media AB. 
Detta trots att man uppgav innan kommunfullmäktigebeslut om att personal och verksamhet ej 
skulle föras över. 
 
Värnamo Energi AB har budgeterat 3,5 miljoner kronor för en app-tjänst och upphandlat den.  
Intäkterna i Finnveden Media AB är runt 80 miljoner kronor sedan 2021 och utgifterna i bolaget är 
lika stora. 
 
Operatörsklustret och Finnveden Media AB ingår i en omfattande stämning i Malmö tingsrätt.  
Målet har pågått sedan stämningen lämnades in den 11 september 2023 och målet ska avgöras 
under 6 rättegångsdagar i september 2025. 
 
Beloppet som berör Värnamos del är idag uppe i 29 miljoner kronor och kostnad för ränta ökar för 
varje månad. 
 
 
  



Mina frågor är; 

 
1. Vilket beslutsunderlag hade bolagsstyrelsen när man fattade beslut om delägarskap i 

Operatörsklustret Media AB? 
 

2. Räknas inte kundavtalen som fysisk tillgång då det är stort ekonomiskt värde på detta och 
hur är exit avtalet skrivit, ingående värde eller nuvärde på bolagen? 

 
3. Vilken utredning gjordes av Operatörsklustret Media AB före delägarskapet? 

 
4. Hur ser samarbetet med Operatörsklustret Media AB ut och vilka vinster ger det Värnamo 

Energi AB?  
 

5. Vilket beslutsunderlag finns om att föra över Värnamo Energis kundavtal till Finnveden 
Media AB? 

 
6. Hur kommer Finnveden Medias intäkter på 80 miljoner kronor Värnamo Energi AB till del? 

 
7. Vilket bolag betalar advokatkostnaderna för Operatörsklustret Media AB och Finnveden 

Media AB? 
 

8. Vilket bolag har tagit ett lån på drygt 1 miljon kronor för Finnveden Media AB:s räkning och i 
vilken årsredovisning går detta att ta del av? 
 

9. Är det lämplig att blanda kommunala bolag med privata, då aktiebolagslagen är tydlig, 
kommunala bolag ska inte vara vinstsökande och privata ska vara vinstdrivande?  
 

10. Var tanken med dessa bolag att få övertag på TV marknaden och är det inte i så fall  
konkurrensbegränsande för övriga privat bolag? 
 

11. Konkurrensverket anser att konkurrensen kan sättas ur spel när kommuner ger sig in i tv-
branschen. Svenskt Näringslivs bedömning är att detta kan leda till snedvriden konkurrens 
mot andra aktörer. Är Värnamo Energis bolagsstyrelse av en annan åsikt?  
 

12. Både Operatörsklustret och Finnveden Media AB saknar kommunrevision vilket försvåra 
inblick mellan dessa bolag och Värnamo Energi. Är det lämpligt eller medvetet? 
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